
VERSLAG ALGEMENE LEDENVERGADERING V.V.LENS 

 

DATUM: 13-12-2004  

 

AANWEZIG: L.v.d.Berg, P.Scherf,A.Reesink, J.C.Ham, G.Marinus, A.Oosterveer, 

D.v.d.Steen, P.Dahoe, M.Yildiz, H.Kooijenga, A.Bergenhenegouwen, H.Kouwenhoven, 

P.v.d.Steen, C.Veldink, J.Colpa, L.Verdegaal, F.Disseldorp, W.Kouwenhoven, W.Heijnen, 

K.Alting, S.Alting, R.Vergeer, H.Douw, F.v.Dijk 

 

AFGEMELD: F.Cijntje, M.Azeirki, D.Hoogervorst, P.Koopman, M.Vegen, B.Linger, 

P.Booms, R.Niamat, R.ten Berge, H.Hoppenbrouwers, A. v.Veen, R.Bogisch 

 

1. Om 20.05 uur opent voorzitter Jaap Colpa de vergadering. 

Hij memoreert aan het feit, dat we mogelijk aan de vooravond staan van een historisch jaar. 

De voorgenomen fusie met Cromvliet en VIOS. Of, zoals een van de aanwezigen opmerkt, 

aan de vooravond van het jaar van de Reiger. 

Aangezien kort geleden een extra ledenvergadering is gehouden met als doel de leden een 

voorgenomen besluit tot fusie te laten nemen, neemt de voorzitter aan dat dit mede de oorzaak 

is van een niet al te grote opkomst. 

 

2. Notulen ALV 07-06-2004 

Er waren geen op- en aanmerkingen en derhalve werden de notulen goegekeurd. 

 

3. Jaarverslagen 

Er waren 2 jaarverslagen voorhanden. Een van de jeugdcommissie en een van de 

redactiecommissie. Beide verslagen werden zonder op- en aanmerkingen goedgekeurd. 

 

4. Verslag kascommissie. 

De kascommissie, bestaande uit Henk Hoppenbrouwers en Gerard Kempermans heeft het 

jaarverslag van de penningmeester op 23 november 2004 besproken en stelt voor het bestuur 

decharge te verlenen voor het gevoerde beleid. De vergadering stemt hiermee in. 

 

5. Exploitatie 2003-2004 en Begroting 2004-2005. 

Er wordt gewezen op onevenredig hoge energiekosten door gewijzigd beleid m.b.t. 

transportkosten. Bestuur is hiervan op de hoogte maar heeft ook geen oplossing voorhanden. 

Er waren geen andere op- en aanmerkingen en derhalve werden exploitatie en begroting 

goedgekeurd. 

 

6. Voorstel IM Piet Juffermansprijs 2004. 

Het bestuur stelt voor deze dit jaar toe te kennen aan de leden van de jeugdcommissie, t.w. 

Fred Grens, Theo Hoefnagel, Hans en Diana van Rijthoven, Ruud van Herp en Gerard 

Marinus. 

Onder applaus gaat vergadering hiermee akkoord. 

 

7. Stand van zaken fusie 

Na 29 november (extra ALV ) zijn er weinig nieuwe ontwikkelingen te melden. Wel is 

inmiddels bekend dat de ledenvergaderingen van alle drie de fusiepartners akkoord gaan met 

het voorgenomen besluit tot fusie. 



Het is de bedoeling dat de gemeente in haar vergadering van 16 december een besluit neemt 

over financiering en andere voorwaarden die aan de fusie gesteld worden.Op dit moment is 

daar nog geen duidelijkheid over. 

Vanuit de vergadering zijn er geen nadere vragen. 

 

8. Rondvraag 

Cees Alting: wat wordt het toekomstige beleid m.b.t. ereleden en leden van verdienste? 

Hierin verandert niets, de “opgebouwde”jaren bij LENS blijven bij de nieuwe vereniging 

gewoon doortellen. 

Er is wat onduidelijkheid over de juiste datum waarop een van de toekomstige jubilarissen lid 

is geworden. Dit is belangrijk, omdat de aanstaande nieuwjaarsreceptie de laatste gelegenheid 

is hem eventueel als LENSER te huldigen. Bestuur zegt toe de exacte datum van lid worden te 

onderzoeken. 

 

Na het traditionele woord van dank aan het bestuur door Peter Scherf biedt de voorzitter de 

aanwezigen namens het bestuur een drankje aan en sluit de vergadering na iedereen fijne 

feestdagen te hebben gewenst en de hoop te hebben uitgesproken zoveel mogelijk leden te 

mogen begroeten op de nieuwjaarsreceptie. 

 

Sluiting 20.35 uur. 


